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ACTA DE LA  SESSIÓ 2/2022 DEL CONSELL RECTOR DE L'INSTITUT  VALENCIÀ 
D'INVESTIGACIONS  AGRÀRIES CELEBRADA EL 18 DE JULIO DE 2022. 

 
ASSISTENTS 

• Hble. Sra. Mireia Mollá Herrera, Consellera 
d'Agricultura,  Desenvolupament Rural, 
Emergència Climàtica i Transició 
Ecològica 

• Il·lma. Sra. Maria Teresa Cháfer Nácher, 
Directora General PAC 

• Sr.  Miguel Angel Aragó, direcció general 
d'Agricultura  Ramaderia   i Pesca 

• Sra.  Cristina del Camp Asenjo, directora 
general d'AINIA..  

• Sr. Enrique Bellés Llopis, Director de       la  
Federació de Cooperatives 
Agroalimentàries de la CV. 

• Sr. Juan Salvador Torres Domingo, 
Associació Valenciana d'Agricultors.  

• Sr. Vicente Miquel Oltra Benavent, Va unir 
de Llauradors i Ramaders del P.V. 

• Sr.  José Cloquell, Federació de serveis a la 
ciudadania de CCOO del P.V. 

• Sr. Javier Redomero Barco, Federació de 
Serveis Públics d'UGT . 

• Sr. Alberto Urbaneja García, President 
Consell Científic IVIA 

• Sr. Rodolfo Canet Castelló, Director de 
l'IVIA.  

 
Convidats per la  Presidència: 
• Sra.  Eva Pilar Sanchis Bargues, Gerent 

IVIA. 
• Sra. Maria Jesús Valero Giner, Secretària 

Jurídic-Administrativa IVIA. 
• Sr. Francisco José Martínez Blanco, Cap 

Equip de Tresoreria i Contractació de l'IVIA.  
 

Excusen la seua assistència: 
• Il·lma. Sra. Dª Eva Martínez Ruiz, Directora 

General de Pressupostos. 
• Il·lma. Sra. Pilar Ezpeleta Piorno, Directora 

General d'Universitats 
• Il·lma. Sra. Rosana Seguí Sanmateu,  

General de Comerç, Artesania.  
 

A Moncada, sent les 16.30 hores del dia 18 de 
juliol de 2022, reunides les persones assistents 
relacionades en el marge esquerre per 
videoconferència, s'inicia  la sessió del Consell 
Rector amb el següent 

 
ORDRE DEL DIA  

 
 1. Aprovació de l'acta de la sessió 1/2022 del 

Consell Rector celebrada el 26 de gener de 2022.  
 2. Aprovació dels comptes de l'Institut de 2021.  
 3. Dació de comptes dels informes d'auditoria 

dels comptes de l'Institut de 2021 
 4. Dació de comptes de les modificacions 

pressupostàries d'incorporació de romanents 
de tresoreria i generació de crèdits per majors 
ingressos de l'explotació de material vegetal.  

 5. Proposta de modificació de la classificació de 
llocs de treball inclosos en la relació de llocs de 
treball de l'IVIA. 

 6. Dació de comptes de contractes de prestació 
de serveis d'investigació. 

 7. Dació de comptes de les autoritzacions de 
convenis a subscriure amb entitats públiques. 

 8. Autorització, si escau, de les propostes 
d'explotació del material vegetal i propietat 
intel·lectual de l'IVIA. 

 9. Assumptes relacionats amb la finca. Mutació 
demanial ampliació A7.  
10. Dació de comptes de la constitució del 
Consell Científic de l'IVIA.  
11. Informe d'activitats de l'Institut.  
12. Precs i preguntes 
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Amb caràcter previ a l'inici de la reunió, presa la paraula la Hble. Sra. Sra. Mireia Mollá Herrera que 
agraeix la participació dels membres del Consell Rector. Al mateix temps, informa que tota la 
documentació relativa a l'ordre del dia s'ha facilitat a tots els membres del Consell Rector de l'IVIA 
amb anterioritat a la  sessió. 

 
1. APROVACIÓ DE L ACTA DE LA  SESION 1/2022 DEL CONSELL RECTOR    CELEBRAT EL 
26 DE GENER DE 2022.  

 
La Hble. Sra. Sra. Mireia Mollá Herrera, sol·licita que els presents indiquen si necessiten algun tipus 
d'aclariment  o tenen algun suggeriment de modificació respecte al   esborrany de l'acta  de la  sessió 
enviat. 

 
El Sr. Urbaneja, indica que, a l'efecte de millorar l'acta, en relació amb el punt de dació de compte de 
convenis a subscriure, quan s'indiquen 3 convenis a celebrar amb l'IBMCP, el primer no s'entén el que 
vol desenvolupar-se, caldria indicar amb claredat de què es tracta i en relació amb els projectes IVIA, 
el projecte de protecció Vegetal, en el resum que s'inclou, s'assenyala treballs en plagues, però 
considera que també caldria incloure malalties. 
 
La Sra Chafer, indica que l'acta és un resum del que s'ha dit en les reunions, dels diàlegs entre els seus 
membres, no es recull en profunditat tot el que es tracta en ell, per això s'inclou la documentació que 
l'acompanya que és més àmplia. 
 
No havent-hi cap suggeriment més, el Consell Rector aprova per unanimitat l'acta de la sessió 1/2022 
celebrada de2 6 de gener que figura com a annex I a   aquesta acta. 

 

2. APROVACIÓ DELS COMPTES DE L'INSTITUT DE 2021. 
 

Rodolfo Canet indica que s'ha remés el document complet i unes taules resumeixen  i comentarà les 
grans xifres bàsiques de l'acompliment. Indica també que han sigut ja auditades amb informe 
favorable. 
 
En relació amb el resultat econòmic-patrimonial, l'any 2021 s'han tingut uns ingressos de 
15.109.012,79 € i una despesa de 14.876.621,64 € amb un resultat positiu al voltant de 200.000,00 
€. 
 
En l'execució respecte als ingressos s'havia previst uns ingressos de 17,7 milions d'euros i es van 
rebre 17,3 un 98% del pressupostat i s'han cobrat 14,6 milions €. Aquests ingressos provenen 
majoritàriament de la Generalitat Valenciana (82%), un 12% de l'Administració General de l'Estat, un 
2%de la Unió Europea, un 3% són fons privats i un 1% d'uns altres (ingressos d'explotació de material 
vegetal o venda de collita). 
 
En relació amb les despeses s'havien pressupostat 17,7 dels quals s'han executat 14,6, és a dir, un 
83%. S'ha pagat el 97%, el termini mitjà de pagament és de 12,48 dies, la qual cosa resulta un esforç 
inversor del 34%. 
 
Després d'aquesta presentació, la Sra. Mollà pregunta si hi ha alguna consideració que assenyalar. No 
havent-la, es donen per aprovades la comptes de l'IVIA de 2021 
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3. DACIÓ DE COMPTES DELS INFORMES D'AUDITORIA DELS COMPTES DE L'INSTITUT DE 2021. 
 
Eva Sanchis indica que l'auditoria dels comptes IVIA ha sigut favorable amb observacions: 
 
-En temes de personal 
  
S'han fet observacions referents a indemnitzacions per raó de servei, ja que faltaven signatures o en 
el canvi de la duració de les comissions. Ja s'han realitzat les corresponents al·legacions. 
 
Una observació recurrent: el transport del personal, que consideren una ajuda social encoberta, 
aquest tema s'espera resoldre'l en la pròxima licitació on es deixarà constància que el transport és 
per al personal becari i estudiants en pràctiques, encara que clarament serà usat també pel personal 
delc entre. Encara que també podria veure's la possibilitat d'incloure alguna referència a aquest tema 
en la llei de pressupostos. 
 
La Sra. Mollà assenyala que, en la llei de canvi climàtic, hi ha un article que recull el tema de facilitar 
el transport públic per als centres de treballs, encara que si es considera necessari incloure alguna 
referència en la llei d'acompanyament, cal preparar-ho per a presentar-ho. 
 
-En l'àrea de contractació 
 
També hi ha excepcions, sobretot en el tema de la reducció de contractes menors. En la s al·legacions 
s'ha informat que es realitzarà un pla anual de contractació per a reduir els contractes menors i anar 
a figures de licitació públiques (sistemes dinàmics, acords marc…) i que també s'ha apostat per una 
formació en aquesta matèria per al personal d'investigació i de gestió (a través  de un curs realitzat 
per l'ADEIT-UV). 
 
-En relació amb encàrrecs a mitjans propis, encàrrecs de gestió i convenis 
 
Les observacions van en referència al nomenament d'un responsable del contracte i la seua 
publicació. 
 
-En l'anàlisi de la gestió 
 
En les operacions de tresoreria, no s'han detectat riscos significatius en les àrees de riscos analitzades. 
 
El Sr. Redomero indica que, en els últims consells rectors, sempre s'han fets les mateixes 
observacions: els contractes menors, és un tema recurrent i és necessari millorar per a canviar la 
imatge de l'IVIA. 
 
La Sra. Sanchis comenta que s'intentarà  l'anar reduint el número d'aquests, buscant altres figures de 
contractació pública com ja s'ha comentat. 
 
La Sra. Mollá, en un primer moment assenyala l'alegria de la volta del Sr. Redomero al Consell Rector, 
així com la seua millora i després indica que té l'esperança de poc a poc es millorarà. 
 
Una vegada finalitzat el punt i sense més discussions es pren nota dels informes d'auditoria  dels 
comptes de l'exercici 2021 
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4. DACIÓ DE COMPTES DE LES MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES D'INCORPORACIÓ DE 

ROMANENTS DE TRESORERIA I GENERACIÓ DE CRÈDITS PER MAJOR INGRESSOS DE 
L'EXPLOTACIÓ DE MATERIAL VEGETAL. 

 
 
Eva Sanchis informa de 2 modificacions de crèdit realitzades. 
 
La modificació 1/22. Per la qual s'incorpora al capítol VI de despeses del pressupost 2.272.683,62€ a 
càrrec del romanent de tresoreria afectat de l'IVIA relativa a la gestió de projectes pluriennals.  
 
La modificació 2/22, por la que se genera un crèdit per majors ingressos de 142.285,27€ procedents 
del cobrament dels aprofitaments agrícoles (Regalies per llicències d'explotacions de varietats) i 
s'incorpora a la partida pressupostària 12.0021.2 de Despesa corrents i de funcionament. L'import 
de la generació de crèdit se de 142.285,27€. 
 
 
El consell pren nota d'aquestes dues modificacions pressupostàries realitzades. 
 
 
5. MODIFICACION DE PLACES DE LA RPT DE L'IVIA 
 

 
La Sra. Sanchis comenta que s'adjunta la memòria justificativa i proposta de modificació del lloc 
32600, cap de la Unitat Tècnica de Transferència de Resultats d'Investigació a A1/A2 mantenint la 
seua classificació 26E047, en ser difícil el cobrir places per la seua localització i per la classificació. Es 
creu que barrán - la pot haver-hi més opcions que es cobrisca. 
 
El Sr. Redomero indica que, fent història, aquest lloc es va crear en 2009, en crear una OTRI, per a fer 
arribar al sector els resultats que s'anaren obtenint. A l'any següent es va obrir a altres 
administracions, per a ser cobert per un perfil molt concret. Pregunta quin és el recorregut d'aquest 
lloc ja que li estranya que, havent-hi personal format, no s'haja cobert per aqueix personal, encara 
que fora en comissió de servei. 
 
Considera que no és normal barrar un lloc d'administració especial, que té unes funcions específiques 
i dubte que un A2 puga fer-se càrrec del mateix sense prèvia experiència. 
 
Rodolfo Canet indica que, sí que ha sigut atractiu el lloc, el va ocupar en comissió de servei un 
veterinari, però que va haver de concursar en el concurs de trasllats del cos al qual ell pertanyia i es 
va anar a una altra plaça. Aquest interessat va fer un treball raonable però no el que es tenia proposat 
per al lloc.  
 
És una plaça polivalent: s'ha d'encarregar de difondre informació i resultats, i també ha de tindre 
experiència en patents i varietats vegetals. 
 
Els investigadors no ho agafaran perquè no interessa a personal investigador, per això s'intenta obrir 
gràcies a la multifuncionalitat de la plaça. 
 
Javier Redomero, canviant de tema, assenyala que en l'acta del consell rector passat s'indica que s'ha 
executat el 95% en els temes de personal i dubte d'aqueix percentatge. 
 

CSV:NEJGQBFA:UEBGMHGM:8LG85BX6 URL de validació:https://www.tramita.gva.es/csv-front/index.faces?cadena=NEJGQBFA:UEBGMHGM:8LG85BX6



—5— 

 

 

Rodolfo Canet indica que l'IVIA té problemes per a cobrir llocs dels quals no existeixen cossos 
específics en la Llei de Funció Pública. El Sr. Redomero agraeix l'aclariment. 
 
Alberto Urbaneja assenyala que en relació amb aquesta plaça de la qual es proposa modificar, el perfil 
de tècnic de medi ambient, com entra en un centre d'investigació agrària i ramaderia.  
 
Eva Sanchis comenta que són els cossos integrats en la Llei de Funció Pública i s'ha d'anar als més 
semblants. Els més equivalents eren Enginyer Tècnic Agrícola i Tècnic de Medi Ambient. 
 
Alberto Urbaneja comenta que li crida l'atenció que el Tècnic de Mitjà Ambiente puga dur a terme les 
funcions que es pretén. 
 
La Sra. Mollà indica que, encara que s'agrana, qualsevol A1 pot presentar-se, ací es podrà descobrir si 
era una plaça interessant i així és millor no deixar-la bloquejada. 
 
La Sra Mollà indica que si no hi ha més intervencions es dona per aprovada la modificació del lloc 
32600 de la RPT de l'IVIA. 
 
El Sr. Redomero comenta que sí, però tenint en compte les matisacions ja realitzades. 

 
6. CONTRACTES DE PRESTACIÓ DE SERVEIS D'INVESTIGACIÓ. 
 
El Sr. Canet informa sobre els diferents contractes de prestació de serveis d'investigació  i 
convenis amb entitats privades subscrits des de l'última  reunió del Consell Rector. Presenta la relació 
de contractes de serveis (Annex 2) amb empreses privades i indica que predominen sobretot  
contractes de sanejament o manteniment de varietats vegetals. 

 
Hi ha tres que no són d'aquesta tipologia: 
 
Un amb l'empresa VERDISSIMO FOREVER YOUNG, S.A. l'objectiu de la qual és l'anàlisi  de la relació 
entre el DPV, la conductància estomàtica i el contingut relatiu en aigua de plantes preservades, la 
investigadora de les quals és Mª. Carmen Vives. 
 
El segon és amb l'empresa MUNDOSOL QUALITY, S.L., el tema de la qual és espectroscòpia i infraroja 
per a la determinació de la qualitat de la llima, aplicació de tècniques visuals per a determinar la 
qualitat de la llima, del centre d'Agroingeniería. 
 
El tercer del centre de Postcollita amb el CSIC, per a l'aplicació del bioetilé en cítrics i plàtan. 
 
El Sr. Canet pregunta si algú ha de fer alguna consideració, no havent-lo el Consell Rector pren nota 
dels contractes de prestació de serveis d'investigació signats per l'IVIA. 
 
 

 
7. DACIÓ DE COMPTES DE LES AUTORITZACIONS DE CONVENIS A SUBSCRIURE AMB ENTITATS 

PUBLIQUES 
 

 
El Sr. Canet dona compte dels convenis que s'han subscrit amb entitats públiques des de l'últim 
consell rector, i indica que s'han signat quatre convenis: de tres es va remetre la informació en la 
documentació del Consell Rector, però al final de la setmana passada es va signar un amb la UV . 
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El conveni subscrit amb la Universitat Cardenal -Herrera-CEU és l'addenda de modificació i pròrroga 
al conveni subscrit el 04/07/2018 per a formalitzar l'associació del Departament de Producció i 
Sanitat Animal, Salut Pública Veterinària i Ciència i Tecnologia dels Aliments de aquesta Universitat 
com a unitat associada al Centre d'Investigació i Tecnologia Animal (CITA) de l'IVIA. 
 
El conveni amb la Cooperativa Agrícola San José de Borriana, COOP VAL. és per a l'experimentació 
agronòmica dels híbrids triploides Llostreja, Omet, IVIA TRI-703, IVIA TRI-705 i l'IVIA TRI-705. 
 
El conveni amb la Universitat Miguel Hernández de Elx és per a la cooperació educativa per a la 
realització de pràctiques acadèmiques externes en l'IVIA dels alumnes d'aquesta Universitat. 
 
El conveni signat la setmana passada amb a la Universitat de València, és de col·laboració amb la 
continuació de la Unitat Mixta associada IVIA-UV per a la gestió de plagues. 
  
La Presidenta pregunta si algú necessita algun aclariment, no havent-hi, el consell rector pren nota 
dels convenis amb entitats públiques subscrits. 
 
 

8. AUTORITZACIÓ, SI ESCAU, DE LES PROPOSTES D'EXPLOTACIÓ DEL MATERIAL VEGETAL I 
PROPIETAT INTEL·LECTUAL DE L'IVIA.   

 
El Sr. Canet comenta que aquest punt té dues parts diferenciades. 
 
El primer és la proposta per a explotar la varietat Murina a Sud-àfrica. Rodolfo Canet indica que es va 
rebre al gener de 2021 una proposta d'una empresa sud-africana per a l'explotació d'aquesta varietat. 
La seua resposta va ser que decidiria el Consell Rector de l'IVIA, però que era necessari que remeteren 
una proposta concreta. Ja al maig d'enguany es va rebre un fullet publicitari de l'empresa.  
 
L'opinió de la Comissió de Varietats és que Sud-àfrica és un competidor i no és raonable posar-li'l 
fàcil, a més la proposta enviada tampoc donava cap pista del que es pretén fer. Les dates de producció 
a Sud-àfrica seria una competència amb les nostres varietats primerenques de mandarina., per la qual 
cosa la direcció de l'IVIA entén que no ha d'autoritzar-se la petició. 
 
La Sra. Mollà demana opinió sobre aquest tema, indicant que si tots estan d'acord es rebutja la petició. 
 
Al no haver-hi cap mena d'opinió en contra es rebutja la petició. 
 
El segon punt consta en l'autorització d'un contracte per a l'avaluació de tecnologia i opció de llicència 
en exclusivitat d'una palesa UV/IVIA amb l'empresa GRUP AGROTECNOLOGIA S.L. 
 
La patent té com a títol aproximat: prevenció i el control biològic de la marchitez causada per 
Ralstonia solanacearum, a través de l'ús de bacteriòfags útils i la composició d'aquests. 
 
Rodolfo Canet indica el fet que  som titulars al 50% amb la Universitat de València. La gestió s'ha 
deixat en mans de l'OTRI de la UV, ells han negociat uns termes, i abans de procedir-se a la 
signatura s'ha d'acceptar per totes dues parts. Assenyala que el que és bo per a la UV és bo per a 
l'IVIA, i considera que és important, ja que la UV té els mateixos interessos que nosaltres. 
 
La Sra. Mollà pregunta si els beneficis també es reparteixen al 50%, i s'indica que sí. 
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No havent-hi cap apreciació s'autoritza la signatura d'aquest contracte. 
 
 

9. ASSUMPTES RELACIONATS AMB LA FINCA. MUTACIÓ DEMANIAL EN L'AMPLIACIÓ DE L'A7 
 
Eva Sanchis indica que la finca ha patit al llarg dels anys diverses expropiacions, per a la construcció i 
ampliació de l'A7, partint-la per la meitat. 
 
Al febrer de 2020 se'ns comunica que es procedirà a l'ampliació de la mateixa amb dos carrils laterals 
en tots dos sentits. 
 
Després de consultes oportunes, es va al·legar el 25 de març de 2022, per part de la Conselleria 
d'Agricultura, que aquesta figura no és una expropiació perquè els béns afectats no són patrimonials, 
sinó de servei públic pel que es va sol·licitar un canvi a mutació demanial. 
 
Se sol·licita en això que la finca quede després de les actuacions en la millor situació possible. No es 
pot indemnitzar per canvi de sòl, cal negociar amb el Ministeri, tots els serveis que són afectats i la 
reposicions  com per exemple: el sistema de reg amb una solució de continuïtat, ja que no es pot deixar 
la finca sense reg en cap moment, se han d'indemnitzar o repondre aquells hivernacles que resulten 
afectats, el tanque perimetral de la finca ha de quedar garantit i els passos d'un costat a un altre de l'A7 
s'han de mantindre, els cultius que resulten afectats se han d'indemnitzar o reposar, la zona d'ecoparc 
i punt Sigfito s'ha de reposar també. Hi ha valorar totes les opcions. El Ministeri compta amb més 
mitjans que nosaltres i volem que l'executen ells. Es constituirà una comissió negociadora de la 
mutació demanial per a valorar finalment quanta superfície resulta afectada i que elements s'han 
d'indemnitzar i quals reposar. 
 
També indica que s'ha contractat una assistència tècnica de suport per a completar la descripció i 
valoració dels béns afectats de les obres per al seu trasllat a la Demarcació de carreteres de l'Estat a la 
Comunitat Valenciana a l'efecte d'introduir les modificacions necessàries en el projecte i a rebre les 
indemnitzacions corresponents. 
 
 

10.  Dació de comptes de la constitució del Consell Científic de l'IVIA. 
 
Rodolfo Canet assenyala que en les última s reunions del Consell Rector, s'ha adonat dels diferents 
processos per a la constitució d'aquest. Ja s'ha procedit a la constitució, encara que no està regulat en 
la llei i el reglament de l'IVIA, i ha quedat constituït pels següents membres: 
 

• Il·lm. Sr. Sr. Ángel Carbonell Barrachina, DG de Ciència i Investigació 
• Dª Amparo Chiralt Boix, catedràtica de la Universitat Politècnica de València 
• Dª Elena González Biosca, catedràtica de la Universitat de València 
• Dª Concepción Paredes Gil, catedràtica de la Universitat Miguel Hernández 
• Sr. Vicente Navarro Llopis, investigador de la Universitat Politècnica de València 
• Dª Marisa Badenes Catalá, professora d'investigació de l'Institut Valencià d'Investigacions 

Agràries 
• Sr. Alberto Urbaneja García, professor d'investigació de l'Institut Valencià d'Investigacions 

Agràries 
• Sr. Antonio Vicent Civera, investigador principal de l'Institut Valencià d'Investigacions 

Agràries 
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• Sr. Rodolfo Canet Castelló, director de l'Institut Valencià d'Investigacions Agràries 
 
El 29 de juny es va convocar pel director de l'IVIA, segons les atribucions atorgades per l'article  10 
del reglament de l'IVIA, per a la constitució del Consell Científic i per a l'elecció dels càrrecs d'aquest. 
Després de deliberacions i votacions, es van nomenar els càrrecs: 
 

-President: Alberto Urbaneja García 
-Vicepresident: Sr. Ángel Carbonell Barrachina 
-Secretari: Vicente Navarro Llopis 

 
La Sra. Mollà felicita el president del Consell Científic, present en la reunió, i li pregunta si té alguna 
consideració que fer. 
 
El Sr. Urbaneja assenyala que té interés en què el consell científic funcione, que complisca amb les 
funcions que li fixa la Llei i el reglament de l'IVIA. 
 
  

11.  INFORME SOBRE LES ACTIVITATS DE L'INSTITUT..  
 
Rodolfo Canet presenta les activitats de l’Institut fixant una sèrie de punts: 
 
1.- La Memòria d'activitats 2021.  
Indica que s'està acabant la seua elaboració i la seua edició en valencià i castellà. També assenyala que 
aquesta memòria encara està en l'antic escenari pressupostari, per la qual cosa s'assembla a les 
memòries anteriors formalment, però s'han tingut millors resultats que en anys anteriors: 148 
projectes (135 en 2020), 174 publicacions científiques (159 en 2020), 79 publicacions de divulgació 
(68 en 2020) i 178 activitats de difusió (108 en 2020) 
 
2.- Projectes destacats: dos grans projectes 
 

• a.- BeXyl, l'objectiu del qual és la lluita contra la Xylella fastidiosa a Europa, és un projecte 
del programa Horitzó Europa (HORIZON-CL6-2021-FARM2FORK-01-04) amb una duració 
de 4 anys i amb una dotació de 400.000 €. Un projecte que compta amb 30 socis de 20 països, 
el investigador responsable és Antonio Vicent Civera 

• b.- Projecto del programa PROMETEU, per a grups d'excel·lència, l'objectiu de la qual és la 
ecreació de sistemes automàtics i no destructius d'inspecció en postcollita per a determinar 
les propietats i qualitat interna de fruites d'especial interés per a la Comunitat Valenciana, 
amb una duració de 4 anys, una dotació de 586.000€ i els investigadors responsables del qual 
són José Blasco Ivars i Alejandra Salvador Pérez. 

•  
3.- Projectes del Pla Nacional. 
Es van presentar 8 sol·licituds, i s'han concedit 7, quedant el vuité a 5 centèsimes de passar el tall. 
Aquests projectes han aconseguit una dotació econòmica important, menys dues d'ells la resta han 
superat els 200.000 € de finançament i dins d'ells s'han aconseguit 3 contractes predoctorals per a 
formació de nous investigadors en la ciència agrària. 
 
4.- En relació amb el Personal: 
-Contractes de formació de personal investigador: s'han incorporat 5 nous contractats predoctorals, i 
hi ha tres noves concessions en els projectes aprovats. 
-Un contracte del programa personal tècnic de suport (PTA), per a tres anys. 
-1 contracte del programa Juan de la Cierva-Formació per a dos anys 

CSV:NEJGQBFA:UEBGMHGM:8LG85BX6 URL de validació:https://www.tramita.gva.es/csv-front/index.faces?cadena=NEJGQBFA:UEBGMHGM:8LG85BX6



—9— 

 

 

-Dins de la Convocatòria de LABORA denominada EPRIEX s'han aconseguit 12 contractes en els tres 
subprogrames en què consistia. 
-38 noves beques del FSE, ja convocades i en procés de selecció de candidats. 
-En relació amb el personal propi: s'han creat 73 llocs de treball i els processos de selecció estan en 
marxa i alguns amb incorporació immediata. El pla a 4 anys fixat, si mantenim l'estabilitat 
pressupostària podrem crear una plantilla de suport estable, i tot indica que s'aconseguirà. 
-En relació amb el concurs oposició que hi ha en marxa de l'OPE 2018, al juliol es preveu que s'acabe 
amb la convocatòria d'investigadors principals 
 
5.- En relació amb les activitats de difusió i transferència. 
S'han reiniciat els grans esdeveniments en aquestes activitats. S'han celebrats dos esdeveniments 
internacionals: 
- FRUTIC 2022: Es tractava d'un congrés especialitzat, celebrat a Alboraia, ha sigut un èxit i hi ha hagut 
gran qualitat en els intervinents. 
- VALÈNCIA BC: Simposi internacional sobre biocontrol en agricultura, simposi d'alt nivell, per a una 
audiència més del sector, es va superar la capacitat de les inscripcions, els ponents convidats al mateix 
han sigut de gran nivell i cal agrair-ho als assessors científics. 
 
Dins d'aquest apartat cal assenyalar que a la biblioteca de l'IVIA, tenim un programa de digitalització 
de llibres agronòmics, ja s'han digitalitzat 5 llibres i ja s'han fet descàrregues d'aquests. 
 
També s'està generant documentació i llibres propis, s'està preparant una col·lecció per a mostrar al 
món les característiques de les varietats públiques de mandarines, taronges, llimes i aranges. El primer 
número de la col·lecció ja està elaborat i està referit a les varietats públiques de mandarines. 

 
6.- En relació amb altres activitats de l'Institut: s'han aconseguit dues ajudes del Programa Fulbright. 
per a estades a l'estranger, també ha sigut concedit el premi Hugo de Vries a la millor tesi doctoral 
sobre vegetals defensada als Països Baixos, a un doctorand de l'IVIA, i ja es disposa de la placa per a 
donar el nom d'Eduardo Primo Mill a la Sala d'actes de l'IVIA. 
 
La Sra. Mollà fa uns comentaris relatius a tota la informació rebuda, en relació amb la dotació 
pressupostària per a aconseguir una plantilla de suport estable, indica que és uns dels objectius 
marcats i pels quals es lluitarà que així siga. Vol agrair a tots els que han participat en l'organització 
del València BC, el seu treball. Considera que ha sigut un èxit i una ajuda per a tots, considera que s'ha 
de continuar apostant per aquests actes que són pel sector i per al sector. També vol que es trasllade 
el reconeixement al doctorand que ha aconseguit la distinció per la seua tesi doctoral i considera que 
una vegada transcórrega l'estiu podrem realitzar l'acte de reconeixement merescut a la figura 
d'Eduardo Primo, donant el seu nom a la sala d'actes de l'IVIA i col·locant la placa commemorativa. 
 
12. PRECS I PREGUNTES. 

  
 Juan S. Torres indica que en el punt on s'ha tractat el tema de material vegetal, respecte al tema de la 
Murina, assenyala que, en la Comissió de Varietats, tots els integrants van comunicar un temor i és que 
aquesta varietat només està protegida a Espanya. Això no pot tornar a passar, cal protegir a Europa. 
 
Rodolfo Canet en relació amb aquest tema, indica també que hi ha preocupació, i que cal protegir el 
material que vaja sorgint. Històricament s'ha protegit a Espanya i només últimament s'està fent a 
Europa. Quan es va enviar la varietat Murina a la CPVO (Oficina de Varietats Vegetals Europea), es va 
fer fora de termini i no es van acceptar les al·legacions. Es va intentar al·legar que hi havia hagut poca 
comercialització d'aquesta varietat, però un article de divulgació al qual es va tindre accés indicava que 
s'havia venut molta quantitat. Es veurà si es pot trobar alguna forma de protecció i evitar problemes 
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d'aquest tipus. 
 
El Sr. Torres canviant de tema vol felicitar també per l'organització del València BC, i considera que 
hauria de ser una cita anual. 
 
Javier Redomero en matèria de personal cal fer un esforç garantista i guanyar en confiança i hi ha una 
comissió tècnica en matèria de personal en la qual estan els sindicats i l'IVIA. 
 
Indica que en l'últim procés de selecció, s'ha parlat d’irregularitats, no es qüestiona l'òrgan de selecció, 
però cal fer les coses molt millor. El mal ambient afecta en el personal i aquests temes no ha de deslluir 
la imatge de l'IVIA. 
 
Rodolfo Canet indica que, si les al·lusions sobre els temes de persona es refereixen a la circular de 
vacances, es va reunir la taula tècnica i era impecable i així va quedar, perquè tot el seu contingut estava 
dins del que recull la legislació en aquest tema. 
 
Respecte a l'altra al·lusió, el tema del procés selectiu considera que la direcció i gerència no s'han 
d'immiscir en la selecció, és un tema entre l'Òrgan Tècnic de Selecció i Funció Pública. 
 
Javier Redomero simplement considera que s'han de fer les coses millor que es fan, per a evitar la 
judicialització de les actuacions. Deu haver més transparència, coordinació i que es complisca la llei. 
 
No havent-hi més assumptes a tractar, la Sra. presidenta agraeix la presència dels membres del 
Consell i s'alça  la sessió. 

 
El secretari del Consell Rector, La presidenta de l IVIA, 

 

 

 

 

 
Rodolfo Canet Castelló 

director de l IVIA 

 

 

 

 

 
Consellera d'Agricultura, 

Desenvolupament Rural, 

Emergència Climàtica i Transició 

Ecològica 
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ACORDS DEL CONSELL RECTOR 2/2022 
 

ACORD 8/22 
El Consell Rector acorda per unanimitat aprovar les actes de la  sessió 1/2022 del Consell Rector 
de l'IVIA  celebrat el dia 26 de gener de 2022 (Annex I) 

 
ACORD 9/22 
El Consell Rector acorda per unanimitat aprovar els comptes de l'IVIA de 2021 (Anexo II) 

 
ACORD 10/22 
El Consell Rector pren raó dels informes d'auditoria  de comptes de l'IVIA (Annex III) 

 
ACORD 11/22 
El Consell Rector pren raó de les modificacions pressupostàries una d'incorporació de romanents 
(modificació 1/22) i u n a  a l t r a  de generació de crèdit 2-2022 (Annex IV) 

 
ACORD 12/22 
El Consell Rector aprova per unanimitat la modificació del lloc de treball 32600, Cap de la Unitat 
Tècnica de Transferència de Resultats d'Investigació. 
 
ACORD 13/22 
El Consell Rector pren raó dels contractes de prestació de serveis i convenis d'investigació amb 
entitats privades celebrats per l'IVIA  (Annex V) 

 
ACORD 14/22 
El Consell Rector pren raó dels convenis subscrits amb entitats públiques celebrats per l'IVIA (Annex 
VI) 

 
ACORD 15/22 
El Consell Rector per unanimitat rebutja la petició d'explotació de la varietat Murina a Sud-àfrica i 
autoritza el contracte d'avaluació i llicència de la patent de l'IVIA /UV titulada “prevenció i el control 
biològic de la marchitez causada per Ralstonia solanacearum, a través de l'ús de bacteriòfags útils”, 
amb l'empresa GRUP AGROTECNOLOGIA S.L. 
 
ACORD 16/22 
El Consell Rector per unanimitat aprova la memòria d'Activitats IVIA 2021 (annex VII) 
 
 

El Secretari del Consell Rector La Presidenta de l'IVIA.  

 

 
Rodolfo Canet Castelló, 

Director de l'IVIA 

 
 

 

Consellera d'Agricultura,  

Desenvolupament Rural, 

Emergència Climàtica i Transició 

Ecològica 
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